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VERSLAG van de vergadering van het dagelijks bestuur van de ISD Bollenstreek, 

gehouden op woensdag 5 maart 2025 
 

AANWEZIG  de heer D.T.C. (Dennis) Salman, lid en voorzitter  
de heer J. (Jan) van Rijn, lid en plv. voorzitter  

           mevrouw J.A.C. (Jolanda) Langeveld, lid 
mevrouw E.W.A. (Elsbeth) Koek, lid  
de heer R.J. (Robert) ’t Jong, secretaris 

 mevrouw C.A.M. (Elian) Cozijn, notulist 
 
mevrouw R.G.E. (Reny) Wietsma-Biesbroek (portefeuillehouder Wmo 
Teylingen) 

AFWEZIG 
   
1. Opening, mededelingen en vaststelling agenda 
Voorzitter heet iedereen van harte welkom.  
Het algemeen bestuur van 27 maart 2025 gaat niet door, omdat er geen agendapunten zijn. 
Aansluitend aan de vergadering staat het informeel overleg met het managementteam van de ISD 
gepland.          

 
2. Verslag dagelijks bestuur van 29 januari 2025 

 
Tekstueel 
Het dagelijks bestuur heeft het verslag ongewijzigd vastgesteld.  
 
Naar aanleiding van: 
Bladzijde 2 (agendapunt 7): Voor het dagelijks bestuur van 10 april 2025 komt de ISD met de notitie 
over mogelijkheden voor jongeren met schulden. Secretaris geeft aan dat zowel bij Vroegsignalering 
als bij de schuldregelingen 10% daarvan jongeren tot 27 jaar zijn en dat is best veel. 
Bladzijde 2 (agendapunt 9): Mevrouw Langeveld meldt dat afgelopen maandag het tweede gesprek 
met het Vriendenhuis en ambtelijk HLT/ISD heeft plaatsgevonden. Van dat gesprek heeft ze een 
terugkoppeling gedaan. Bij zowel het Vriendenhuis als de ISD staan acties uit. Tot aan die tijd blijft in 
het belang van de inwoners de hogere PW-uitkering van toepassing. Voor het dagelijks bestuur van 
10 april 2025 volgt een voorstel hoe hier verder mee om te gaan. Financieel gezien is er geen 
probleem, omdat de BUIG-budgetten voldoende zijn. Het gaat meer om de rechtmatighedi en hoe de 
accountant daarmee omgaat.        
         
3. Lijst van toezeggingen 
Het dagelijks bestuur heeft de lijst van toezeggingen besproken en een aantal acties kan van de lijst 
af. Dat betreft de toezeggingen 2022-18 (kostendelersnorm) en 2025-02 (reactie op moties 
Teylingen). De reactie op de moties is naar ambtelijk HLT gestuurd en hoeft verder niet meer in het 
dagelijks bestuur besproken te worden.    
  

4. Ingekomen stukken en overzicht besluiten beleidsstukken 2023 en 2024 
 

4.a Ingekomen en uitgaande stukken 
Het dagelijks bestuur heeft kennisgenomen van het overzicht.  
 
b. Overzicht beleidsstukken 
Het dagelijks bestuur heeft kennisgenomen van het overzicht. Op het Beleidsplan 
Informatiebeveiliging en privacy komt vanuit Noordwijk geen collegebesluit meer. 
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5. Uitvoering brede Ondersteuning Toeslagenaffaire 
Het dagelijks bestuur is per e-mail al akkoord gegaan met het voorstel van secretaris. Op basis van dit 
besluit kan de ISD de nodige acties/betalingen uitvoeren. Vanuit de gemeenten volgt nog het 
Mandatenbesluit en daarnaast moeten er ook samenwerkingsafspraken gemaakt worden.  
De uitvoering is volgens de werkwijze van Pgb Jeugd. Dat betekent dat de ISD geen eigen 
(tussentijds) onderzoek doet, maar uitvoert wat Voor ieder 1 aangeeft.   
 
6. Jaarverslag Interne Controle 2024 
Secretaris licht toe waarom dit jaarverslag nu al op de agenda van het dagelijks bestuur staat en niet 
pas bij de Jaarstukken 2024 in april 2025. Dat heeft te maken met de andere rol die het dagelijks 
bestuur heeft bij de rechtmatigheidsverantwoording. Uit het verslag blijkt dat de ISD ruim onder de 
toegestane foutenpercentages zit en dat is positief. Daarmee is er ruimte om op bepaalde delen af te 
wijken. De opmerking over Stimulansz vindt secretaris bijzonder, omdat sprake is van verplichte 
winkelnering. Het dagelijks bestuur heeft het verslag gelezen en heeft behoefte aan meer 
achtergrondinformatie, wat is het verhaal achter de genoemde onrechtmatigheid. Voor het volgend 
dagelijks bestuur zorgt secretaris voor deze achtergrondinformatie. De vraag is gesteld of de ISD net 
als gemeenten naast overschrijdingen ook onderschrijdingen van budgetten moet melden. Ook voor 
de ISD geldt dat onderschrijdingen gemeld moeten worden. Als een onderschrijding verklaarbaar is, 
dan valt die niet onder de onrechtmatigheid. Het dagelijks bestuur heeft het voorliggende verslag 
verder ter kennisname aangenomen.          
 
Jaarverslag AVG/Wpg 
Het dagelijks bestuur heeft kennisgenomen van het Jaarverslag AVG/Wpg. De ISD heeft twee sociaal 
rechercheurs in dienst en dat is de reden waarom de ISD voor de Wpg moet rapporteren. 
De ISD voert deze taak voor zowel de ISD als Katwijk uit. Voor een volgend overleg van het dagelijks 
bestuur komt secretaris met een voorstel over de toekomst van de Sociale Recherche.     
 
7. Notitie tegemoetkoming alleenverdieners 
Secretaris heeft het voorstel toegelicht. Het gaat om een kleine doelgroep die door de Rijksoverheid is 
vergeten en de Belastingdienst kan niet snel voor een systeemaanpassing zorgen. De oplossing ligt 
nu bij de gemeenten/de ISD. Het advies van de Cliëntenraad volgt naar verwachting op  
20 maart 2025. Het ambtshalve toekennen aan inwoners die op de lijst staan is toegestaan, omdat de 
lijst van de Belastingdienst komt. Inwoners die niet op die lijst staan, maar daar wel in aanmerking 
voor komen kunnen het via een papieren aanvraagformulier aanvragen. Dit jaar komt de doelgroep 
steeds meer in beeld en neemt het aantal ambtshalve toekenningen toe. Het is niet zo dat inwoners 
het jaarlijks opnieuw moeten aanvragen als ze eenmaal bekend zijn en hun situatie niet is gewijzigd. 
Het dagelijks bestuur gaat akkoord met het voorstel inclusief de uitvoeringsregels.             
 
8. Wat verder ter tafel komt/Rondvraag 

 
Wvttk 
Secretaris meldt dat de ISD net als gemeenten te maken krijgt met nieuwe wetgeving zoals de 
Wmebv en de Woo. Het advies is om daar een extern projectleider voor aan te stellen. De ISD heeft 
daarvoor geen formeel budget. Als uiteindelijk blijkt dat de ISD onvoldoende budget heeft, dan neemt 
de ISD dit mee met de begrotingswijziging. De ISD probeert zoveel met de gemeenten aan te sluiten. 
 
Rondvraag 
Op de agenda van het informeel overleg staat een praatstuk over mogelijke bezuinigingen. Na het 
informele overleg vindt op basis van de eerste reacties een uitwerking plaats en daarna volgt het 
voorstel voor het formele overleg van het dagelijks bestuur.  
De aanpassing van de Wmo verordening heeft betrekking op de autovergoeding bij chronisch zieken. 
In Noordwijk staat de aangepaste verordening donderdag op de agenda van de raad.   
                  
    
Aldus vastgesteld in de vergadering van het dagelijks bestuur d.d. 10 april 2025 
 
 
De voorzitter,       De secretaris, 
D.T.C. Salman                                                               R.J. ’t Jong 
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